



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

16 September 2014

## Notice

Dear Members,

### The Policy of Individual Transferrable Debenture for Ordinary Members who converted from Sporting Members

Please be advised at the General Committee meeting held on 12 September 2014, the above-mentioned policy was discussed and a consensus of the below policy was reached.

If sporting members who join the Club on or after 1 November 2014, wishing to buy debentures after serving out to become ordinary members, are required to pay the difference between the current entrance fee for ordinary membership and the current entrance fee for sporting membership.

For instance, the current entrance fee for Ordinary Membership is \$50,000, the current entrance fee for Sporting Membership is \$15,000, and the current value of Individual Transferrable Debenture is \$30,000. The formula for buying an Individual Transferrable Debenture for Ordinary Members who converted from Sporting Members will be  $\$50,000 - \$15,000 + \$30,000 = \$65,000$ .

All sporting members who join the Club before 1 November 2014 will not be affected.

Thank you for your attention.

Wong Sak Pang, Allan

Honorary Secretary



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

## 通告

親愛的會員：

### 運動會員成為普通會員後購買個人可轉讓會籍的政策

在 2014 年 9 月 12 日執行委員會會議期間，委員們就上述政策進行了討論及達致以下的共識。

凡運動會員於 2014 年 11 月 1 日或之後加入本會，並希望在成為普通會員後購買個人可轉讓會籍，屆時便需要支付當時普通會員的入會費與當時運動會員入會費的差額。

舉例來說，當時普通會員的入會費為港幣 50,000 元，運動會員入會費為港幣 15,000 元，而當時個人可轉讓會籍為港幣 30,000 元。那麼運動會員轉為普通會員再購買個人可轉讓會籍的收費為 50,000 元 - 15,000 元 + 30,000 元 = 65,000 元。

所有 2014 年 11 月 1 日前加入本會的運動會員，則不會受到影響。

多謝垂注。

義務秘書長

黃錫鵬謹啟

2014 年 9 月 16 日